

التاريخ: 16 أغسطس 2021م

**الموضوع: الإستحواذ على حصة إضافية في سيكو ش.م.ب (م)**

نشير الى إفصاحنا المؤرخ في 20 ديسمبر 2020م بشأن إستحواذ سيكو ش.م.ب (م)، وهو بنك إستثماري مقره مملكة البحرين، على حصة نسبتها 72,71% في مسقط المالية، وهي شركة مقرها المملكة العربية السعودية، مقابل إمتلاك بنك مسقط ش.م.ع.ع. لحصة تبلغ 9% في رأسمال سيكو.

نود الإفصاح بأن بنك مسقط حصل على الموافقات المطلوبة من الجهات الرقابية للاستحواذ على حصة إضافية تبلغ 1,38% في رأسمال سيكو وذلك من خلال الشراء من السوق الثانوية. هذا، وسترتفع حصة بنك مسقط في سيكو بعد إتمام هذه الصفقة لتبلغ 10,38%. تجدر الإشارة الى أن القيمة الصافية لسيكو كما هي في 30 يونيو 2021م تبلغ 66,965,000 دينار بحريني.



هـ / وليد بن خميس الحشار  
الرئيس التنفيذي

Date: 16 August 2021

**Subject: Acquisition of an additional stake in SICO BSC (c)**

We refer to our disclosure dated 20 December 2020 regarding 72.71% stake sale in Muscat Capital Company (cjsc), based in Kingdom of Saudi Arabia (KSA) to SICO BSC (c), a Bahrain based investment bank and acquisition of 9% shareholding in SICO BSC (c) by bank muscat. We wish to disclose that bank muscat has obtained necessary regulatory approvals to acquire a further 1.38% shareholding in SICO BSC (c) via a secondary market purchase.

Subsequent to this transaction bank muscat's shareholding in SICO BSC (c) will be 10.38%. Net worth of SICO BSC (c) as at June 30, 2021 was BHD 66,965,000.



هـ / Waleed K. Al Hashar  
Chief Executive Officer

